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Unes ordenances fiscals
sense afany recaptatori

Des d'Esquerra pensem que I'Adminis
tracio ha d' estar mes a prop de les
veritables necessitats i demandes dels
ciutadans de Granollers. i ha d'apro

par-los el coneixement daquestes orde
nances i el seu funcionament. Per aixo
hem demanat que I'Ajuntament faci la
maxima difusio del que son i de la possibi
litat de gaudir de beneficis (rebaixes da

quests impostos i taxes); per aixo varem
demanar la tramesa d'un diptic informatiu
a totes les llars; la inforrnacio destacada
dels diferents beneficis fiscals en cada edi
cio del butlIeti municipal. publicitat als

mitjans de comunicacio i a la web de I'A

juntament. Son mesures logiques, perc l'e

quip de govern ha refusat posar-Ies en

practica, Son mesures del tot necessaries si

tenim en compte les poques bonificacions
fiscals que fins ara ha donat el nostre

Ajuntament als ciutadans. Us posare dos

exemples. L'any 2006, per instal-Iacio de
sistemes d'energia solar a habitatges ja
construrts. I'Ajuntament va concedir zero

euros. Pel que fa ales bonificacions de

l'impost de bens immobles (IEI) a les fami
lies nombroses. la quantitat atorgada va ser

de 176,62€; nomes deu families varen ob
tenir aquesta bonificacio, Aquestes dades
ens deixen veure el gran desconeixement

que tenen els granollerins de les bonifica
cions i la poca voluntat de I'Administracio

per donar-les a coneixer,

Esquerra tambe ha plantejat al govern la

Pelotas Fuera

En Bigues i Riells llevamos

ya cinco plenos munici

pales, desde las ultimas
elecciones municipales.

en que el tono politico es el
mismo. Al contraataque, a la
defensiva. Pelotas fuera.

Y hablando de pelotas, me

parece muy poco seria la forma
en que se ha "declinado" ad
mitir a trarnite una "mocion"
del Partido Popular para la

puesta en marcha del Patrona

to Municipal de Deportes. EI
entrecomillado viene por que
como todo gobernante munici

pal deberia saber, el termino es

colo quia 1, pues nuestra ley
municipal no contiene dicha

terminologia sino que usa la de

propuesta de resolucion,
Decir que la "mocion" no se

somete a votacion por un de
fecto de forma, me parece una

tomadura de pelo a toda la co

munidad deportiva de Bigues i

Riells, que clama a gritos que
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implantacio de noyes bonificacions. Pel

que fa a l'IBI dels habitatges de proteccio
oficial, una ajuda directa per a l'ernancipa
cio dels joves de la nostra ciutat. Quant a I'

IAE, no ens sembla que hagi de ser nomes
iitil per a recaptar diners; per aixo plante
gem que les empreses que realitzin con

tractacio fixa de treballadors. obtinguin bo
nificacions en el seu IAE. Pel que fa a l'im

post dels vehicles de traccio mecanica.
proposem una rebaixa per aquells vehicles

que emeten menys C02 a l'atmosfera; per
que creiem fermament que la nostra ciutat
ha de fer un pas endavant en la lluita con

tra la contaminacio. avancant-nos aixi a

les futures normatives europees de lluita
contra el canvi climatic. Pel que fa referen
cia a la taxa d'estacionament en zona bla

va, trobem desmesurat l'augment del

7,1 %, deu centims per hora. Creiem que
l'equip de govern no ha tingut en compte
les problernatiques que pot comportar
aquest augment per al comerc de la nostra

ciutat, un increment de l'IPC hagues estat

mes logic.
Referent a la taxa descombraries. tro

bern desmesurat l'augment del 4,5%, que
es fa per eixugar l'augment dels costos d'e
liminacio d'aquestes deixalles als aboca
dors. Aquest augment no seria tan elevat si

es canvies el model de recollida d'escom
braries a la nostra ciutat. D'altra banda,
trobem que la nova bonificacio per la uti
litzacio de la deixalleria es una bonificacio

de una vez se ponga orden a

este cumulo de despropositos,
promesas y favores sin razon

que a la larga solo crean des
concierto y desanimo en un

colectivo que deberia ser uno

de los motores dinamizadores
de nuestro pueblo.

Y que despues de admitir que
el tema se debatiera a modo de

pregunta en el pleno, se res

ponda mediante la "lectura" de
no se cuantos folios, me parece
de mal gusto. Si ustedes ya te

nian la respuesta preparada por
escrito. quiere decir que tienen

el tema claro y preparado para
ser debatido en el pleno.

Que vds. solo pisen la Iglesia
para hacerse una foto con mo

tivo de la beatificacion de la
beata Maria de Puiggracios, 10

respeto, es su opcion.
Pero que en materia de de

portes se dediquen simplemen
te a ponerse a la defensiva. an

te propuestas constructivas co-

fantasma, ja que la seva concessio va lliga
da a tot un seguit de requisits molt dificils
d'assolir per part dels ciutadans. i la rebai
xa es minima. Per aixo proposem que es

bonifiqui, 10%,20% 0 30%, segons la uti
litzacio que es faci de la deixalIeria. Des

d'Esquerra trobem que les ordenances fis
cals aprovades s'han dissenyat sobretot te

nint en compte la recaptacio. En limes ge
nerals, nomes incrementen els impostos
que afecten a la majoria de ciutadans. i les
bonificacions son molt dificils d' obtenir.
Per Esquerra les ordenances no tenen en

compte l'actual situacio economica per la

qual passen moltes de les families de la
nostra ciutat.

D'altra banda, ens sorpren la nova linia
d'actuacio de la Regidoria d'Hisenda, Ens

costa dentendre que bases la seva primera
Intervencio en aquest pIe en la critica de
les propostes de l'oposicio, i deixes en un

segon pla l'explicacio de les propostes del

govern. La majoria dels governs del rnon.
primer expliquen la seva posicio i despres
opinen sobre la proposta presentada per
I'oposicio. Es

perem que

aquesta lfnia
dactuacio no

sigui la que
marcara l'accio
de govern.

mo las nuestras. por aquello de

que al enemigo "ni agua" y pa
ra evitar que nadie mas que
ustedes se "cuelgue las meda

llas". me parece mezquino.
Para nuestro grupo, creemos

firmemente en la importancia
del habito deportivo, como un

elemento integrador y forma
dor de personas, asi como un

complemento en el desarrollo,
tanto fisico como intelectual del
individuo. Por ello, creo que se

deben tener claras politicas al

respecto y no dejarlas a merced
de que el tiempo rea lice sus

propias cribas y reajustes.
Bien cier to es que des de

nuestro grupo. creemos que no

se deberia hacer politica inter
vencionista en pro de entida
des pseudo privadas. pero por
el contrario. creemos firme
mente que deberfamos facilitar
la infraestructura para que di
chas actividades se desarrollen.

Adernas. en el anterior man-

� OSCAR RIU

Regidor de ERC
de l'Ajuntament de Granollers

"El Ayuntamiento de

Bigues lleva cinco meses a

la defensiva"

dato, fuimos nosotros los que
impulsamos la creadon del Con

sell Escolar Municipal, y no nos

aprovechamos politicamente de
ello. EI precendente nos avala.

(.Esta es la democracia que
con el PSC tenia que llegar a

Bigues i Riells?

� MATEO GONZALEZ

Concejal de PP de Bigues
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